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型號 Model

烤盤數量 Number of Trays

烤盤架層間距 Tray Distance (mm)

電壓 Voltage (v)

功率 Power (kw)

温度  Temperature

重量 Weight (kg)

進水壓力 Water Inlet Pressure

進水管  Water Inlet Hose
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寬 Width
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獨特出風口設計
Special vent design

可拆式內爐架
Detachable tray rack

四擋風速面板 
Four-speed wind speed panel

• 烤盤旋轉，風扇正反轉，對流風，確保烘焙效果均勻。
• 不必開門倒盤，避免溫度驟降，對烘焙品質提昇明顯。
• 每組程序5段烘焙，膨帳更充足，可實現自動蒸氣。
• The baking pan rotates, the fan operates in both forward and reverse modes, 
  and the convection air ensures uniformly baked results.
• There's no need to open the door and flip the pan, preventing abrupt
  temperature drops and significantly enhancing the quality of baking.
• Each program consists of 5 stages of baking, resulting in more substantial 
  expansion and enabling automatic steaming.

均勻烘烤 Bake Evenly

• 雙層熱反射玻璃門，內箱全焊接，減少熱量流失。
• 8cm+保溫層減少熱量散失，內置大理石蓄熱充足。
• PID侵犯溫控，節能程序加持，ECO時間可設定。
• Equipped with a double-layer heat-reflective glass door, the inner box is fully 
  welded to minimize heat loss.
• Featuring an 8cm+ insulation layer that effectively reduces heat dissipation, 
  with ample heat storage provided by the built-in marble.
• Utilizing PID intrusion temperature control and benefiting from an energy-
  saving program, the ECO time can be customized for added efficiency.

節能省電 Energy Saving

• 旋轉結構具備支架功能，安全無憂。
• 採用加厚不鏽鋼，電器件ABB等進口配置。
• 電動電線，可自動洩壓，12V射燈色彩靚麗。
• The rotating structure is equipped with a bracket function, ensuring safety 
  and peace of mind.
• Utilizes thickened stainless steel and imported configurations such as 
  ABB electrical components.
• The electric wire includes automatic pressure relief and a vibrant 12V 
  spotlight for beautiful colors.

安全可靠 Safe and Reliable

• 60組五段快速烘焙程序。
• 16組程式快速記憶。
• 旋轉架可感應，方便清潔。
• Features 60 sets of five-stage rapid baking programs.
• Includes 16 sets of programs for quick and easy memory recall.
• The rotating stand is sensor-equipped, making it convenient for cleaning.

操作簡單 Easy to Use

• 選配四檔風速。
• 客製化雷射商標
• 可選液晶面板，專業團隊設計外觀。
• Optional four-speed wind settings.
• Customizable laser logo.
• Choose the LCD panel option for a professionally designed appearance by 
  our expert team.

品質提升 Quality Improvement
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